
 

 

 
K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
                           Z Á P I S   č. 08/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 17.10.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, Mgr. Lukáš Kaucký, Doc. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc.,  
                   JUDr. Lubomír Ledl, MUDr. Iveta Borská, Pavel Hurda 
                    
Omluveni : Ing. Vladimír Schmalz, Mgr. Jan Kalousek, JUDr. Monika  Krobová Hášová, 
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
P r o g r a m  : 
1) Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 07/2012 – schválení (podklad elektronicky)       
2) Představení Odboru památkové péče MHMP- přizván ředitel odboru Jiří Skalický 
3) Žádost o prověření veřejné zakázky VZ č. 60033406 - zajištění činnosti koordinátora 

BOZP na stavbách OMI MHMP (podklad elektronicky) 
4) Petice proti omezení veřejné dopravy v Praze (podklad elektronicky) 
5) Přehled nesplněných úkolů z Rady hl. m. Prahy k 10. 9. 2012 (podklad elektronicky) 
6) Problematika jednacího řádu Etické komise 
7) Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic   (přehled elektronicky) 
8) Různé a diskuse 
- doplňující informace k problematice evidence uměleckých děl MHMP 
-  informace k projednání problematiky souběhu výborů ZHMP s předsedy výborů 
- doplňující informace k petici „Radotínská jezera a těžba štěrkopísků na soutoku Vltavy a 

Berounky“ 
- doplňující informace k podnětu o.s. Oživení (kauza MEPNET) a znaleckým posudkům po 

projednání s radní Vorlíčkovou 
- doplňující informace k podnětu ke zrušení veřejné zakázky na nákup elektrokol (podklad 

elektronicky) 
- podnět p. Jordáka – pozemky k.ú. Ruzyně (podklad elektronicky) 
- podnět p.Srpa předsedy Jazzové sekce člen Syndikátu novinářů ČR (podklad elektronicky)                                                                                                      
                  
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil předseda Petr Dolínek. Ověřovatelem zápisu byl 
ustanoven  Mgr. Kaucký. Zasedání bylo zahájeno ve 13.00 hod., zvukový záznam je uložen 
u předsedy a tajemnice výboru. 
 
Ad 1/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 07/2012 – schválení 
K zápisu 07/2012 nebyla vznesena doplňující připomínka a zápis byl schválen 
(hlasování : 6– 0 – 1). 
 
Ad 2/ Představení Odboru památkové péče MHMP 
Vzhledem k tomu, že ředitel OPP MHMP p. Skalický nastoupí do funkce ředitele odboru až 
od 1.11. 2012 bude přizván až na listopadové zasedání výboru. 
 
Ad 3/ Žádost o prověření veřejné zakázky VZ č. 60033406 - zajištění činnosti koordinátora 
BOZP na stavbách OMI MHMP (podnět ředitele spol. Nosta – Herz  Ing. Hurníka) 
 
V úvodním slově předseda výboru konstatoval, že o zrušení zadávacího řízení na veřejnou 
zakázku rozhodla Rada HMP svým usnesením č. 1603 až dne 9.10.2012. Stanovisko 
předložené LEG MHMP společně s ostatními členy výboru vyhodnotil jako nedostatečné 
a nejednoznačné. Otázku, zda nedošlo k porušení, resp. k nedodržení režimu stanoveného 
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zákonem o veřejných zakázkách došetří OKC MHMP tak, aby závěrečné stanovisko 
kontrolního výboru mohlo být přijato na listopadovém zasedání. 
Usnesení  č. 01/08/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí:  
    podnět na prošetření průběhu veřejné zakázky předložený Ing. Hurníkem, ředitelem spol.  
    Nosta-Herz 
2.  žádá : 
     odbor OKC MHMP, aby s využitím stanoviska předloženého odborem LEG MHMP  
     došetřil otázku možného porušení zákona o veřejných zakázkách a výsledky šetření  
     předložil k projednání na  listopadové zasedání kontrolního výboru 
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
Ad 4/ Petice proti omezení veřejné dopravy v Praze 
Členové výboru obdrželi v elektronické podobě potřebné podklady, jejichž součástí je návrh 
Tisku Z 1151 obsahující text petice, důvodovou zprávu a návrh usnesení ZHMP. 
S předložením navrženého Tisku  vyslovili přítomní členové souhlas. 
Usnesení  č. 02/08/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. souhlasí : 
     s předložením petice „proti omezení veřejné dopravy v Praze“, i s navrženým usnesením 
     na zasedání ZHMP 
2.  ukládá: 
     předsedovi kontrolního výboru 
     předložit petici k projednání na  listopadové zasedání ZHMP a následně o výsledku  
     projednání  informovat  zástupce petentů 
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
Ad 5/ Přehled nesplněných úkolů z Rady hl. m. Prahy 
Na základě přehledu nesplněných úkolů  předseda výboru předložil návrh  na vyžádání 
písemných stanovisek od  ředitele odboru SVM MHMP, INF MHMP a ředitele MHMP, které 
by mělo obsahovat zdůvodnění, proč konkrétní úkoly nebyly v požadovaném termínu splněny 
nebo proč nebyl Radě HMP předložen návrh na revokaci. 
Usnesení  č. 03/08/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. ukládá : 
    předsedovi kontrolního výboru, aby si vyžádal stanovisko od : 
    1.1. ředitele odboru SVM MHMP, 
           obsahující zdůvodnění k nesplněným úkolům (od r. 2007) příp. návrh na opatření  
           k nápravě 
     1.2. ředitele odboru INF MHMP, 
           obsahující zdůvodnění k neplnění úkolů vyplývajících z usnesení č. 454  
           ze dne 17.4.2012 ve věci realizace projektu financovaného z OPPK (problematické 
           čerpání evropské dotace) 
     1.3. ředitele MHMP, 
            obsahující zdůvodnění k neplnění úkolu z usnesení č. 512 ze dne 24.4.2012  
            k optimalizaci služeb zajišťovaných MHMP 
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
 
 
Ad 6/ Problematika jednacího řádu Etické komise 
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Předseda výboru shodně s JUDr. Ledlem konstatovali, že nebylo splněno usnesení ZHMP 
č. 10/1 ze dne 3.11.2011, které uložilo Radě HMP, aby předložila ZHMP návrh Jednacího 
řádu kontrolního výboru ZHMP pro jeho jednání v působnosti Etické komise (dále jen EK) ve 
smyslu čl. 8 odst. 4 Etického kodexu. 
Předseda výboru doporučil, aby garantem zpracování Jednacího řádu EK byl ustanoven Mgr. 
Manhart, který by v součinnosti s odborem LEG MHMP a OVO PRM zajistil předložení 
návrhu JŘ EK na prosincové zasedání ZHMP. S uvedeným návrhem vyslovili někteří členové 
nesouhlas a argumentovali, že do dnešního dne nebylo jednání kontrolního výboru v pozici 
EK potřebné, vytvoření JŘ EK proto pokládají za formalismus, protože pro jednání 
kontrolního výboru v pozici EK by bylo například možné využít i stávající JŘ výborů ZHMP. 
Usnesení  č. 04/08/2012 
Kontrolní výbor ZHMP  
1. bere na vědomí: 
     že zpracování a projednání Jednacího řádu kontrolního výboru ZHMP  v působnosti Etické 
     komise bude aktuální v době, kdy kontrolní výbor ZHMP bude plnit úkoly Etické komise 
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
Ad 7/ Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic 
Přehled týkající se doručených a vyřízených podání za období září – říjen 2012 obdrželi 
členové výboru v elektronické podobě.  
JUDr. Ledl doplnil informaci o vyřízení stížnosti Asociace taxikářů, vyhláška (ověřování 
znalosti řidičů taxislužby) nebude měněna. Ohledně vyřízení stížnosti JUDr. Kouly (zábor 
pozemku ve vlastnictví HMP) doplnila informaci JUDr. Huspeková – odbor SVM MHMP již 
zjednal nápravu a přívěs, který sloužil k ubytování brigádníků byl odstraněn. 
Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic  byla vzata na vědomí.  
Hlasování :  6 – 0 – 0  
 
 
Ad 8/ Různé a diskuse 
- problematika evidence uměleckých děl MHMP 
V součinnosti s Galerií HMP bude provedeno nové ocenění vyčleněných uměleckých děl. 
Plnění úkolu zůstává ve sledování oddělení hospodářské správy odboru OVS MHMP. 
-   problematika souběhu výborů ZHMP 
úkol pro místopředsedu výboru Mgr. Kauckého: 
v součinnosti s OVO a odborem INF zajistit přepracování systému evidence zasedání výborů 
ZHMP s tím, že budou upřednostněna konání zasedání výborů ZHMP tzv. ze zákona 
-  informace k petici „Radotínská jezera a těžba štěrkopísků“ 
předseda výboru informoval o veřejném projednání návrhu změny Územního plánu HMP. 
Projednání připomínek garantuje odbor OÚP MHMP.Se souhlasem zástupců petentů byla 
petice předána k projednání příslušným výborům ZHMP, jejich zasedání se uskuteční ve 
dnech 1.11. a 7.11.2012. Další postup projednání požadavků petentů, včetně předložení petice 
na listopadové zasedání ZHMP bude konzultován se členy petičního výboru. 
-  informace k podnětu o.s. Oživení (kauza MEPNET) 
předseda výboru informoval o výsledku jednání s paní radní Vorlíčkovou, která zajistí 
posouzení, zda v důsledku posudků zpracovaných znalcem Ing. Pitákem nevznikla HMP 
škoda. 
- informace k podnětu ke zrušení veřejné zakázky na nákup elektrokol 
zakázka byla před ukončením lhůty k podání nabídek zrušena, v současné době je zvažován 
nákup 2 ks elektrokol za účelem testovacího provozu. Aktuálnost dalšího výběrového řízení 
na nákup elektrokol bude předseda výboru konzultovat s JUDr. Krobovou Hášovou. 
 
 
- podnět p. Jordáka 
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Rada HMP svým usnesením č. 1610 ze dne 9.10.2012 schválila úplatný převod pozemků 
v k.ú. Ruzyně do vlastnictví Jordákových. Předseda výboru s odkazem na jednání 
hospodářského výboru ZHMP poukázal na nezbytnost důsledného vedení evidence podaných 
žádostí o prodej pozemků ve vlastnictví HMP, při vedení evidence žádostí nezbytná 
součinnost odboru SVM a INF MHMP. 
- podnět p.Srpa 
Podnět obsahuje námitky k obsahu nepravdivých informací, uvedených ve volebních 
materiálech p. Lišky, námitky vůči postupu pana primátora při vyřizování předchozích 
stížností p. Srpa a námitku údajné podjatosti p. Lišky v souvislosti s činností výběrové komise 
pro výběr nového ředitele Galerie HMP. Ohledně podjatosti reagoval na stížnost p. Srpa již 
pan radní Novotný (informaci upřesnila ředitelka OKC MHMP Ing. Ondráčková). 
Předseda výbor informoval členy o reakci člena ZHMP p. Lišky, který v souvislosti 
s údajným poskytováním nepravdivých údajů ve volebních materiálech podal trestní 
oznámení Policii ČR a doporučil proto, aby výbor vyčkal do doby, než orgány činné 
v trestním řízení ukončí šetření. Způsob vyřízení předchozích stížností p. Srpa adresovaných 
k rukám pana primátora ověří předseda výboru. 
Různé – Ing. Šenarová 
Apelovala na kontrolní výbor, aby zvýšil svou aktivitu v souvislosti s kontrolou financování 
výstavby tunelu Blanka (zejména čerpání finančních prostředků ze státního rozpočtu). 
Předseda výboru vyzval Ing. Šenarovou, aby požadavky občanského sdružení na provedení 
kontrolního šetření předložila v písemné podobě. 
 
 
Jednání kontrolního výboru ZHMP bylo ukončeno ve 14.40 hod.  
 
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
                 Mgr. Lukáš K a u c k ý                                                    Petr  D o l í n e k  
            ověřovatel zápisu                                                           předseda výboru                                                                                       




